
Motie: Alternatief Rotterdamsebaan 

De gemeenteraad van Rijswijk  in vergadering bijeen op donderdag 1 juni 2023.

Constaterende dat:

� Met de komst van 25.000 nieuwe inwoners in de Binckhorst de druk op het openbaar 

vervoer toeneemt; 

� Een goed aanbod aan openbaar vervoer essentieel is voor de ontsluiting van de CID 

Binckhorst;

Overwegende dat:

● Het Masterplan Berijkbaahreid CID-Binckhorst uit gaat van voorkeursvariant 1T 

waarbij een tramverbinding over de Geestbrugweg wordt geleid. 

● Op 8 februari 2022 het amendement ‘raadvoorstel Intentieverklaring MIRT-verkenning 
bereikbaarheid CID Binckhorst’ is aangenomen; 

● Dit amendement stelt de variant van een ov-verbinding door de Rotterdamse baan te 
onderzoeken; 

● Deze optie niet is meegenomen als één van de varianten in de MIRT-verkennig.

Verzoekt het college om:

● Voor het project besluit dat naar verwachting in 2026 wordt genomen de optie voor 

een busverbinding door de Rotterdamse baan alsnog mee te nemen in de verschillende 

onderzoeken die komen; 

● Dit onderzoek als alternatief aan te dragen optie bij het projectbesluit; 

En gaat over tot de orde van de dag.

Namens Wij.Rijswijk

Danny van Dam  


